
DISCURS DE L’ALCALDE, MANDAT 2023-2027 

 

Em permetreu unes paraules com a alcalde escollit en aquesta sessió de constitució 
d’aquest Ajuntament per a aquest mandat que iniciem, 2023-2027. 

Primer de tot, vull mostrar el meu agraïment a tots els que ens acompanyeu avui en 
aquesta sala de plens, plena de tots vosaltres. També a la gent que ens segueix des de 
Can Malet o aquells que ens segueixen des de casa. 

Voldria també esmentar alguna de les persones que ens acompanyen: els exalcaldes 
aquí presents —Josep Azuara, Eduard Gisbert, Pere Parés—, jutge de pau, membres de 
la Comissió d’Honors i Distincions, diputada Najat, regidors sortints que també ens 
acompanyen i, sobretot, tots vosaltres. Iniciem, doncs, una nova etapa d’aquest 
consistori.  

Us agraeixo la confiança que se m’ha donat en aquest Ple, tant els que hi heu votat a 
favor com els que heu votat les vostres opcions, o aquells que han facilitat que avui 
pugui tornar a ser alcalde. També voldria mostrar el meu agraïment a les persones amb 
qui he compartit tots aquests darrers anys. Espero continuar compartint els propers 
amb tota la gent que treballa en aquest Ajuntament: secretari, interventora, gerent, la 
Núria, l’equip d’alcaldia, responsables, tècnics, administratius, ordenances, brigada i 
Policia Local. També m’agradaria esmentar els regidors que no repeteixen en aquest 
mandat i que ens han acompanyat aquests quatre anys: Fèlix Clemente, Mireia Noy, 
Frans Avilés, Stella Parodi, Romà López, Meritxell Blanch, Ivan Ollé, Ernest Suñé, Neus 
Tallada, Albert Alfaro i Cristina Ramos. També vull mostrar agraïment a tots els caps de 
llista que van presentar-se a aquestes eleccions i no van poder obtenir representació, 
especialment els que ens acompanyen avui: Natàlia Royo i Jordi Ballvé. 

Un agraïment també a la gent que ha format part d’aquesta candidatura que jo he 
encapçalat, Esquerra Republicana de Catalunya-Acord pel Masnou, i a tota la gent que 
ha treballat en aquesta campanya. Els ho agraeixo moltíssim, perquè hem de continuar 
treballant en aquest sentit. I faig públic el meu agraïment també al meu nou grup 
municipal, amb qui ja hem compartit aquest mandat: la Sílvia, en Ricard, l’Anna el 
Sergio i la Yulay. També als votants, als 2.528 votants, i a tots els veïns i veïnes del 
Masnou. 

No repetiré alguna de les coses que s’han dit, especialment el que ha dit la Sra. Anna 
Torrijos: la baixa participació, aquestes 2.000 persones menys que han votat al Masnou, 
un retrocés que ha afectat fonamentalment la candidatura que jo he encapçalat aquí, al 
Masnou, i arreu de Catalunya. Però també m’agradaria esmentar la preocupació per la 
situació més enllà del nostre municipi, amb la presència de l’extrema dreta en alguns 
municipis o en alguns consistoris, o el canvi preocupant que s’ha produït al País 
Valencià i a les Illes. 

  



En l’àmbit local, com ha dit molt bé l’Anna Torrijos, hem obert un període de reflexió i 
també de revisió d’algunes actuacions. No ha estat un mandat fàcil: problemes a l’espai 
públic i sobretot una pandèmia que ningú no esperava durant dos anys. Una pandèmia 
davant la qual vam intentar reaccionar donant aquells serveis que la població no tenia, i 
fruit d’aquell treball vam articular un pla de reactivació social i econòmica del Masnou. 
Fruit d’aquest pla vam arribar a la configuració d’un nou equip de govern amb la 
incorporació del Partit dels Socialistes de Catalunya, i crec que el balanç és positiu, ha 
estat força positiu. 

Hem dut a terme moltes actuacions. En la millora de l’espai públic: hem consolidat un 
eix central a partir de Roger de Flor i del parc de Vallmora i la plaça Nova de les Dones 
del Tèxtil. Projectes que ja s’han esmentat: Radars, Pla d’actuació municipal, la gestió 
directa de les escoles bressol, espais per a vianants i projectes que dissortadament han 
quedat a mig camí. Però afrontem els nous reptes. Aquest mandat que iniciem tindrem 
grans transformacions al nostre municipi, grans transformacions urbanes que, com ja 
hem fet aquests darrers anys, l’Ajuntament ha de liderar, com hem fet amb la 
Generalitat amb el que serà el gran projecte del Masnou: la transformació de l’actual 
Nacional II, que esperem i estem convençuts que aviat serà una realitat. Aquest i altres 
temes pendents de transformació que portem anys arrossegant crec que estem en 
disposició de tirar-los endavant. 

 

L’habitatge públic, com també esmentava la Sra. Maria Llarás, és una de les prioritats 
d’acord que tenim amb l’INCASOL de la Generalitat per a les noves promocions 
d’habitatge de lloguer pel Masnou. La mobilitat sostenible i guanyar més espai per als 
vianants. La creació amb tot el desplegament de plaques fotovoltaiques de la proposta 
de comunitats energètiques, pioneres en alguns municipis, que nosaltres també hem 
de tirar endavant. Reforçar la neteja i millorar la gestió dels residus. Augmentar l’oferta 
de les escoles públiques bressol —aquest curs que bé tindrem 20 places noves i hem 
de continuar en aquest sentit. Diferents actuacions socials i comunitàries que tinguin en 
compte els barris del nostre municipi. Actuar en les problemàtiques que té la gent jove 
i també atendre la gent gran. Continuar millorant els equipaments esportius i també, 
molt especialment, posar la cultura com un dels eixos vertebradors del nostre municipi.  

I com ho farem això? Amb un govern progressista, d’esquerres, catalanista, compromès 
amb el país, ecologista i feminista. Per això hem fet un acord programàtic amb el Partit 
dels Socialistes de Catalunya que està obert també a altres opcions de progrés, perquè 
puguem continuar avançant amb un govern fort i sòlid. Però aquestes actuacions 
també les volem compartir amb la resta de grups municipals i, per tant, aquest espai, 
aquesta sala de plens i totes les reunions de treball que puguem fer han de ser un espai 
per trobar punts de col·laboració amb tothom, amb tots els grups municipals, perquè 
tots tenim la responsabilitat de tirar aquest municipi endavant.  

  



I vaig acabant. És el meu tercer mandat al municipi del Masnou. Intentaré continuar 
aportant tota la meva experiència com a servidor públic, tota la meva experiència que 
he adquirit en aquest municipi del Masnou i que he adquirit també treballant en altres 
administracions en diferents funcions. Aquest tercer mandat també l’afronto gràcies a 
la meva família: la Rosalia, el Jaume i l’Aina, els meus germans i els meus pares, però 
aquest compromís personal no m’ha fet mai variar les meves conviccions de quan tenia 
18 anys i vaig començar la militància política. Continuo sent independentista i 
d’esquerres. Aquest és el meu compromís des que vaig començar a militar als 18 anys, 
el meu compromís per treballar per la República Catalana i entendre que el meu país va 
de Salses a Guardamar i de Fraga fins a Maó. Mantinc, com a membre d’Esquerra 
Republicana, el fil roig de la història, també del nostre municipi, dels regidors i 
regidores d’Esquerra Republicana que m’han precedit en aquest consistori des de l’any 
1979, però també d’aquells del somni republicà del 1931, que són els nostres 
avantpassats polítics i que hem de reivindicar. Som hereus d’una història que estic 
convençut que ens portarà a la victòria. 

Però, sobretot, la nostra màxima prioritat ha de ser treballar per al Masnou, per al 
nostre municipi, i, si m’ho permeteu, per al municipi dels meus avantpassats, de la 
meva família, dels masnovins i masnovines d’avui i també dels masnovins i masnovines 
que vindran. 

 

Moltes gràcies i visca el Masnou! 


